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     Protokół Nr 301/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 28 listopada 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta 

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu  
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu  

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian  

w porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 7a) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na ujęcie zadania pn.: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy” w wykazie wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

 Rozpatrzenie w pkt. 15a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na powierzenie 

organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego prowadzenia 

punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu 

myśliborskiego w roku 2023. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna - Alicja Prill  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody i podpisanie wniosku o środki finansowe na zadanie z Programu 

„Rozwój sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi” – 

zapotrzebowanie na 2023 rok finansowane ze środków Wojewody 

Zachodniopomorskiego. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w 2022 roku. 

5. Rozpatrzenie Wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 24.11.2022r. znak 

DP.0633.46.2022.RP w sprawie ujęcia jako środki niewygasające planowane do 

wydatkowania w roku 2022 wydatków w kwocie 167 775,00 zł na zadanie pn. 

„Budowa chodnika w pasie DP nr 2161Z w m. Ławy – etap I”. 

6. Wniosek o wyrażenie zgody na dokonanie zmian do umowy Nr EDR.0533.10.2022.JS 

zawartej 31 marca 2022 roku dotyczącej wykonania zadania opracowania publikacji 

książkowej nt. dziejów powiatu myśliborskiego oraz ujęcie zadania w wykazie 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

7. Wyrażenie zgody na ujęcie zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu” w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku bieżącego 2022. 

7a)  Wyrażenie zgody na ujęcie zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”  

w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

8. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

10. Rozpatrzenie wniosku Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 

23.11.2022r. znak BO.0004.55.2022.MK w sprawie zaopiniowania i ujęcia  

w  porządku obrad planowanej nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

rozwiązania stosunku pracy z radną powiatu. 

11. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 

w Myśliborzu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

13. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

14. Wyrażenie zgody na przedłużenie licencji aplikacji Legislator Premium Magic. 

15. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Wytwórnią Telewizyjno-Filmową „ALFA” 

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg 

Dokumentów NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne 

Biuro Obsługi Interesanta NOWE e-BOI, poczta e-mail, strona 

www.powiatmysliborski.pl oraz moduł „Rezerwacja kolejki”. 

15a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej 

działalność pożytku publicznego prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie 

nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego na terenie powiatu myśliborskiego w roku 2023. 

http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
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16. Zajęcie stanowiska w sprawie podjęcia uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej stawki 

czynszu. 

17. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy w celu realizacji zadania pn. „Wykonanie, 

dostawa i złomowanie tablic rejestracyjnych na potrzeby Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu na rok 2023”. 

18. Zapoznanie się z pismem Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 24.11.2022r. znak CUW.131.118.2022.KpT w sprawie 

odstąpienia przez wykonawcę od podpisania umowy na Odpłatne usługi medyczne  

z zakresu medycyny pracy dla pracowników Starostwa Powiatowego w Myśliborzu” 

na rok 2023 według miejsca zamieszkania tj. z podziałem na Myślibórz oraz Dębno. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 
 

Ad.3 

Wyrażenie zgody i podpisanie wniosku o środki finansowe na zadanie z Programu 

„Rozwój sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi” – 

zapotrzebowanie na 2023 rok finansowane ze środków Wojewody 

Zachodniopomorskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu  

Przedstawiła i omówiła sprawę. Poinformowała, że w związku z analizą potrzeb zgłoszono 

zapotrzebowanie na zwiększenie liczby miejsc od miesiąca września 2023 roku o kolejnych 5 

osób w Środowiskowym Domu Samopomocy typu D w Barlinku. Wnioskowana kwota 

środków finansowych od Wojewody Zachodniopomorskiego to 43 456,00 zł. Zwróciła 

uwagę, że jeżeli wniosek nie zostanie w tym roku złożony, będzie można starać się o środki 

dopiero w roku 2024. Dlatego też wnioskuje się o wyrażenie zgody na złożenie i  podpisanie 

wniosku.  

Poinformowała, że w ŚDS w Barlinku posiada 46 miejsc zgodnie z powierzchnią budynku co 

zostało ustalone w wytycznych Ministerstwa. 

Poinformowała, że ŚDS prowadzi rekrutację, z zapotrzebowania wynika, że będzie 

możliwość zwiększenia ilości uczestników o wnioskowane 5 osób. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, ile w tej chwili jest osób przyjętych do ŚDS? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu  

Odpowiedziała, że na ten moment prowadzona jest rekrutacja. Planuje się przyjąć 30 osób. 

Przedstawiła informacje na temat prowadzonych działań rekrutacyjnych oraz działań 

związanych z zakończeniem prac remontowych. Placówka rozpocznie działalność w miesiącu 

grudniu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie wniosku o środki finansowe na zadanie  

z Programu „Rozwój sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi” – 

zapotrzebowanie na 2023 rok finansowane ze środków Wojewody Zachodniopomorskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę  

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w 2022 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3  do protokołu) 
 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu  

Przedstawiła  projekt uchwały. Przekazała, że zmiana uchwały dotyczy przekazania przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dodatkowych środków 

finansowych w kwocie 54 000,00 zł  na zadanie „Dofinansowania kosztów tworzenia  

i działania warsztatów terapii zajęciowej”. Poinformowała, że kierownik WTZ w Dębnie 

przedstawi informacje dotyczącą planowanego budżetu placówki. Podała informacje na temat 

wydatkowania środków PFRON.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że przekazanie przez PFRON dodatkowych środków finansowych wiąże się ze 

zwiększeniem kwoty jaką przekazuje Powiat Myśliborski na funkcjonowanie WTZ w Dębnie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu  

Potwierdziła, przekazała, że będzie to dodatkowo kwota 6000,00 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła kwestię przygotowania wniosku o dokonanie zmian w planie wydatków w tym 

celu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu  

Poruszyła temat przedstawienia sprawozdania z działalności Regionalnego Centrum 

Kryzysowego w Myśliborzu. 
 

Ad.5 

Rozpatrzenie Wniosku Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 24.11.2022r. znak 

DP.0633.46.2022.RP w sprawie ujęcia jako środki niewygasające planowane do 

wydatkowania w roku 2022 wydatków w kwocie 167 775,00 zł na zadanie pn. „Budowa 

chodnika w pasie DP nr 2161Z w m. Ławy – etap I”. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 24.11.2022r., gdzie wskazano, że 

wprowadzenie zmiany uzasadnione jest zgłoszeniem przez wykonawcę zadania zagrożenia 

dla realizacji zadania w umownym terminie, spowodowanego powszechnie występującym 

brakiem materiałów budowlanych, w szczególności kostki betonowej, w związku z trwającym 

konfliktem zbrojnym na Ukrainie. Wykonawca przedłożył oświadczenie producenta kostki 

betonowej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie wydatków na zadanie pn. „Budowa chodnika  

w pasie DP nr 2161Z w m. Ławy – etap I” w kwocie 167 775,00 zł jako środki 

niewygasające z upływem roku budżetowego 2022. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.6  

Wniosek o wyrażenie zgody na dokonanie zmian do umowy Nr EDR.0533.10.2022.JS 

zawartej 31 marca 2022 roku dotyczącej wykonania zadania opracowania publikacji 

książkowej nt. dziejów powiatu myśliborskiego oraz ujęcie zadania w wykazie 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że z wykonawcą Panem Przemysławem 

Kołosowskim została zawarta umowa na wykonanie zadania pn. opracowanie publikacji 

książkowej nt. dziejów powiatu myśliborskiego wraz z przeniesieniem praw autorskich. 

Zgodnie z umową zadanie winno być wykonane do 09.12.2022 r.  Wykonawca zwrócił się  

z wnioskiem o wydłużenie do 30.06.2023 roku terminu wykonania całości zadania. Wydział 

EDR proponuje, aby wyrazić zgodę na wydłużenie terminu ostatecznego wykonania 

Publikacji do 30 kwietnia 2023 roku i ujęcie zadania w wykazie wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

 

Złożył wyjaśnienia dotyczące wykonania przedmiotowej publikacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmian do umowy oraz na ujęcie zadania  

w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 zgodnie  

z propozycją Wydziału EDR. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.7 

Wyrażenie zgody na ujęcie zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu” w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

bieżącego 2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski  

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że otrzymał informację, że przebudowa 

budynku Domu Wczasów Dziecięcych będzie wiązać się z dużymi kosztami. Budynek będzie 
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wymagał opuszczenia, podniesienia dachu, prac związanych z fundamentami budynku  

i obniżeniem piwnic. Zwrócił uwagę na wysokie koszty przedmiotowych prac. Poprosił  

o przedyskutowanie tego tematu. Zwrócił uwagę, że nie znamy planowanych kosztów 

przebudowy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przypominała, że przegłosowano decyzję na temat przygotowania dwóch dużych 

dokumentacji projektowych dotyczących przebudowy i remontu budynków Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu oraz Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

Dokumentacja ma być przygotowana kompleksowo z dostosowaniem do przyszłych potrzeb, 

z uzgodnieniami z Konserwatorem Zabytków oraz uzyskaniem pozwolenia na budowę. 

Wszyscy od początku wiedzieliśmy, że w jednym i drugim przypadku będzie to duża 

inwestycja. Kompleksowa dokumentacja jest podstawą do poszukiwania źródeł zewnętrznych 

na dofinansowanie przebudowy w obu placówkach. Przekazała, że dziwi się, że w tym 

momencie pod koniec roku podnosi się ten temat, gdzie założenia zostały uzgodnione pół 

roku temu. Zwróciła uwagę, że podobna sytuacja związana z przebudową i pracami 

budowlanymi dotyczącymi fundamentów jest dla dokumentacji dotyczącej budynku MOS  

w Smolnicy. Przekazała, że zmiana zakresu umowy mieści się w tej samej kwocie jaka 

została przeznaczona na jej realizację. Należy zatem wydłużyć termin jej wykonania. Nie 

chodzi o zwiększenie kosztów realizacji umowy.  

  

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski  

Odczytał zapisy zawartej umowy z wykonawcą. Zauważył, że nie ma informacji dotyczącej 

szczegółowego zakresu prac budowlanych. 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Wyjaśniła, że zakres prac został przedstawiony w zapytaniu ofertowym. Przedstawiła opis 

przedmiotu zamówienia.  

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Odczytał przedmiotowy zakres prac budowlanych. Poruszył kwestię dotyczącą wykonania 

adaptacji poddasza budynku.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Zwrócił uwagę, że w karcie spraw wskazano, że część podjętych decyzji wiąże się ze zmianą 

przedmiotu zamówienia m.in. w zakresie przebudowy konstrukcji dachu (obecnie dach nie 

przenosi odpowiednich obciążeń) oraz pogłębienia fundamentów. Zauważył, że  

w przekazanym przez firmę AKINT piśmie wskazuje się całkowitą przebudowę dachu, jest to 

kompletnie różne od adaptacji poddasza. Zauważył, że wykonując adaptację wykorzystuje się 

jedynie to co znajduje się w środku, bez zmiany konstrukcji dachu. Przekazał, że całkowita 

przebudowa dachu wiąże się z kosztami.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że zadanie można będzie podzielić na etapy. 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Wyjaśniła, że po dokonaniu analizy konstrukcyjnej budynku okazało się, że dach nie przenosi 

obciążeń, które powinien przenosić. Niezależnie od tego, czy będą tam wykonane pokoje 



7 
 

bądź nie, dach nadaje się do przebudowy z tego tytułu, że jest przeciążony. Jeżeli  

w przyszłości niezależnie od tego projektu chcielibyśmy wykonać np. fotowoltaikę  

Dach będzie wymagał przebudowy. Projektant zaproponował wykonanie projektu 

przebudowy dachu za który nie chce dodatkowych pieniędzy, jednak wymaga to czasu. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Przekazał, że uważa, iż w tak ważnych sprawach powinni wszyscy decydować. Zwrócił 

uwagę na rozmowy prowadzone na spotkaniu z radnymi Rady Powiatu. Zwrócił uwagę, że 

zmiana zakresu zadania wiąże się ze z kosztami nawet w kwocie 20 mln zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na możliwość pozyskiwania środków zewnętrznych w nowej perspektywie. 

Przekazała, że dokumentacja będzie tak przygotowana, aby było można realizować zadanie  

w częściach. Jeżeli nie będzie możliwości pozyskania dofinansowania, pozwolenie na 

budowę będzie można wydłużać poprzez wykonanie mniejszych prac budowlanych.  

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na przesłaną korespondencję z firmą wykonującą dokumentację i ustalenia 

spotkania jakie się odbyło.  

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła protokół z odbytego spotkania. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Odczytał treść korespondencji, w której wskazuje się, że na odbytym spotkaniu podjęto 

decyzje dotyczące zmiany zakresu prac budowlanych. Zwrócił uwagę, że nie brał udziału  

w przedmiotowym spotkaniu. Zwrócił uwagę na skutki finansowe z tym związane. Przekazał, 

że w tej sprawie powinna podjąć decyzję cała Rada Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że w budynku będą funkcjonowały trzy placówki tj. CKZ, Dom Wczasów 

Dziecięcych oraz MOS. Aby dostosować budynek, należy wykonać projekt funkcjonalnie dla 

tych wszystkich podmiotów. Adaptacja poddasza związana jest z koniecznością wykonania 

pokoi dla wychowanków i przeniesienia zaplecza techniczno-użytkowego do pomieszczeń 

piwnicznych. Zauważyła, że takie uzgodnienia były prowadzone od początku. Wydłużenie 

zakresu dokumentacji nie skutkuje zwiększeniem kosztów finansowych wykonania 

dokumentacji. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Poruszył temat związany z wykonaniem prac budowlanych w budynku. Zwrócił uwagę, na 

koszty realizacji zadania. 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Zauważyła, że można zrezygnować z wykonania prac ujętych w dokumentacji jeżeli zadanie 

będzie realizowane etapami. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Zgodził się z tym, jednak wskazał, że o zakresie projektu nie powinna decydować powołana 

komisja, tylko Rada Powiatu. 
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Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Zauważył, że wykonanie dokumentacji wiąże się z realizacją tego projektu. Jeżeli nie będzie 

środków finansowych będzie trzeba zlecać częściowe prace. Przy takim wzroście inflacji 

kosztorys po dwóch latach będzie wymagał zmiany. Zwrócił uwagę na koszty realizacji 

zadania, nie otrzymamy 100% dofinansowania na jej realizację. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy zobaczyć jakie możliwości będą w nowej perspektywie finansowania. 

Na realizację zadania będą szukane środki zewnętrzne.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Przypomniał wniosek jaki złożył dotyczący funkcjonowania tego obiektu oraz kosztów 

powołania MOS. Przekazał że dziś wybiegamy tak daleko w przyszłość. Przekazał, że  

w sprawie powołania MOS miała być przedstawiona kalkulacja na temat finansowania tej 

jednostki. Czy będziemy do jej funkcjonowania dokładali, czy też nie. Pozostają jeszcze CKZ 

i Dom Wczasów Dziecięcych, gdzie należy rozpatrzyć wkład Powiatu w funkcjonowanie tych 

podmiotów oświatowych. 

Zgodził się, że rozmowy dotyczące zagospodarowania budynku były wcześniej prowadzone, 

jednak wskazywano, że remont może zostać pokryty przychodami ze sprzedaży budynku po 

MOW w Renicach. Jednak kwota ze sprzedaży nie pokryje kosztów o jakich dzisiaj mowa 

czyli ok. 20 mln zł. Mówiono o tym, że istniejący budynek zostanie dostosowany na potrzeby 

MOS, a okazuje się dziś, że będzie to całkowita przebudowa.  

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Podkreślił, że czym innym jest remont dachu, a czym innych podniesienie jego o kilka 

metrów. Wymienił prace budowlane jakie wskazano do wykonania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała jakie jest ryzyko dla Powiatu zaprojektowania zadania w tym zakresie? 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Zauważył, że w tego typu decyzjach powinni decydować radni. Po co projektować coś na co 

nie będzie zgody ze strony radnych? Zwrócił uwagę, że kwota zadania będzie bardzo wysoka 

i Rada Powiatu powinna wiedzieć o tym projekcie. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Przekazał, że nie będzie podejmował takiej decyzji, która nie jest realna w obecnej sytuacji do 

wykonania. Pomimo, że zmiany w dokumentacji projektowej nic nie kosztują, to zwiększy się 

kwota wykonania zadania. Poruszył kwestię podjęcia decyzji w tej sprawie. Zwrócił uwagę na 

sytuację budżetu Powiatu Myśliborskiego.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał o zasadność utworzenia MOS? Przekazała, że ma wątpliwości w tej sprawie. 

Zwróciła uwagę, że dojdą dodatkowe problemy i dofinansowanie. Zwróciła uwagę na wydatki 

i rozpoczęte projekty drogowe. Należy skupić się na szkołach jakie znajdują się w Powiecie.  

Przekazała, że nie widzi potrzeby utworzenia MOS. Należy zainwestować w placówki,  

w których brakuje np. sali gimnastycznej, remontu sal lekcyjnych. Należy rozbudować bazę, 

gdyż to jest przyszłością naszych dzieci. Zwróciła uwagę, na problem dot. MOW w Renicach. 

Należy uzyskać informacje dotyczące zarzutów jakie zostały postawione.  
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Przekazała, że jest za wykonaniem remontu budynku Domu Wczasów Dziecięcych, ale nie  

w takiej formie. Można wykonać prace związane z ociepleniem, wymianą podłóg  

i odnowieniem ścian. Utworzenie MOS jest nam niepotrzebne, gdyż stanowić będzie 

dodatkowy kłopot finansowy na przyszłe lata. Temat ten wymaga analizy.  

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Zapytał, kto uczestniczył w organizowanym spotkaniu, o którym mowa w przedstawionej 

korespondencji? 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że w spotkaniach uczestniczy zespół roboczy.  

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii związanej z pogłębianiem piwnic budynku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na wykonanie kompleksowej dokumentacji remontu budynku Starostwa 

Powiatowego przy ul. Północnej 15, który był wykonywany w etapach, w tym przypadku też 

dokumentacja będzie wykonana a zadanie może być etapowane. Zwróciła uwagę na 

wcześniejsze uzgodnienia w sprawie wykonania dokumentacji projektowej. 

Zawnioskowała o zgodę na wykonanie projektu z takim zakresem jaki został zaproponowany 

przez powołany zespół, aby zmieścić wszystkie placówki w budynku jakie w nim 

zaplanowano. Wniosek nie dotyczy dodatkowych środków finansowych, a jedynie 

wydłużenia terminu realizacji. Jeżeli nie będziemy w stanie wykonać przebudowy dachu nie 

będziemy tego robić.  

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Zauważył, że w przypadku budynku na ul. Północnej 15 konstrukcja nie była zmieniana. 

Wniósł uwagi dotyczące przedmiotowego tematu. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Złożył wniosek o przedstawienie informacji na temat wykorzystania budynku znajdującego 

się przy ul. Marcinkowskiego 10 przez Dom Wczasów Dziecięcych i CKZ od roku 2020.  

W tym podanie informacji ile dzieci było kształconych w placówkach, z jakich miejscowości, 

jakie było dofinansowanie ze strony Powiatu Myśliborskiego udzielone dla tych dwóch 

placówek, jakie straty poniósł Powiat Myśliborski w związku z funkcjonowaniem tych dwóch 

placówek? Ponadto poprosił o pisemną informację na temat CKZ tj. co to jest za podmiot  

i jakie realizuje zadania i z czego jest finansowany. 

Zwrócił uwagę, że radni powinni mieć pełne informacje w tej sprawie, aby móc podjąć 

decyzję. 

Zwrócił uwagę na kwestię finansowania utrzymania MOS. Odniósł się do kosztów 

utrzymania MOW. Zapytał, jakie obłożenie powinien mieć MOS, aby nie dopłacać do jego 

funkcjonowania? Przekazał, że aby podjąć decyzję chciałby uzyskać dane finansowe dot. 

kosztów utrzymania jednostki. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

O godz. 09:09 zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 
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Obrady wznowiono o godz. 09:25 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 
Zaproponował zorganizowanie spotkania z radnymi Rady Powiatu w sprawie utworzenia 

MOS i kosztów jakie należy ponieść. Poruszył temat prac budowlanych jakie należy wykonać 

w budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu.  

Zaproponował, aby zadanie zostało ujęte w wykazie wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku 2022 jednak w zakresie wskazanym w pierwotnie zawartej umowie. 

Temat dotyczący zwiększenia zakresu zadania należy omówić z radnymi Rady Powiatu, gdyż 

podejmując decyzje w tej sprawie narażamy kolejne kadencje rady Powiatu na duże wydatki.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Zgodził się, aby zadanie zostało ujęte w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022. Poprosił, aby na spotkanie z radnymi została przygotowana 

informacja dotycząca CKZ, DWDz i MOS, aby radni mieli pełną wiedzę na temat 

przeznaczenia budynku. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Odczytał treść przedstawionej katy sprawy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, wyrażenie zgody na ujęcie zadania w wykazie wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2022 w pierwszym zakresie jaki został wskazany. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022 zadanie pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu” realizowanego zgodnie z zapisami umowy zawartej 03.06.2022 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.7a)  

Wyrażenie zgody na ujęcie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”  

w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Odczytał treść karty spraw, zgodnie z którą z uwagi na 

przedłużającą się procedurę administracyjna związaną z wydaniem decyzji lokalizacji 

inwestycji celu publicznego, która jest niezbędna do wydania pozwolenia na budowę, 

zasadnym jest przesunięcie terminu realizacji umowy. Wykonawca złożył wniosek o wydanie 

decyzji inwestycji celu publicznego w dniu 22.07.2022r., jednakże do dnia dzisiejszego nie 

uzyskał przedmiotowej decyzji. Obecnie trwają uzgodnienia projektu decyzji inwestycji celu 

publicznego z Zachodniopomorskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Szczecinie. 

Odczytał informacje na temat wartości zamówienia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie zadania w wykazie wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2022.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.16 

Zajęcie stanowiska w sprawie podjęcia uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej stawki 

czynszu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Przedstawiła tabelę zawierającą propozycję 

aktualizacji stawek czynszu za najem.  

Tabela zawiera dane dotyczące stawki czynszu obowiązujące obecnie, propozycję stawek 

czynszu podniesioną o 20% i propozycję stawek czynszu podniesionych o 40%. 

 

Alicja Prill – Wicestarosta Myśliborski  

Poruszyła kwestię ustalenia stawek czynszu dla lokali mieszkalnych. Zgodnie  

z obwieszczeniem Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 20.09.2022r. w sprawie 

ustalenia wskaźników przeliczeniowych kosztu odtworzenia 1m2 powierzchni użytkowej 

budynków mieszkalnych dla województwa zachodniopomorskiego i miasta Szczecin koszt 

odtworzenia 1m2 powierzchni użytkowej budynków mieszkalnych z wyłączeniem miasta 

Szczecin wynosi 4 146,00 zł/12 miesięcy*3% = 10,37 zł / za m2. 

Zaproponowała, aby do ustalenia stawek czynszu został przyjęty ww. wskaźnik. 

Zaproponowała, aby przyjąć go dla mieszkań wynajmowanych komercyjnie, natomiast dla 

osób ( emerytów) wynajmujących mających pierwotnie zawarte umowy na najem mieszkań 

służbowych zastosować wskaźnik w wysokości 2,5% tj w kwocie 8,64 zł/ m2. 

Zwróciła uwagę, że jest to zgodne z przepisami, stawki będą waloryzowane co pół roku. 

Zwróciła uwagę na wysokie stawki czynszu na terenie Myśliborza. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Zapytał o pozostałe stawki czynszu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby były zwiększone o 20% 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu  

Poruszył kwestię ustalenia stawek czynszu za najem lokali mieszkalnych. Zwrócił uwagę, że 

najem lokali mieszkalnych stanowi zaspokojenie potrzeb bytowych. Poruszył temat wynajmu 

mieszkań dla nauczycieli. Zapytał, czy mieszkania są traktowane na zasadach komercji, czy 

też są one wynajmowane, aby zatrzymać nauczyciela, który dzięki temu najmowi będzie 

pracował w placówce na terenie powiatu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że przedstawiona przez nią propozycja jest zróżnicowana z uwagi na wysokość   

dochodów nauczycieli emerytów. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu  

Zaproponował, aby stawki były ustalone na równym poziomie. Zapytał o ilość 

wynajmowanych mieszkań? 
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Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła zestawienie wynajmowanych lokali, powierzchni i lokali mieszkalnych  

w Powiecie Myśliborskim. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu  

Zapytał, czy mieszkania w budynku Straży Pożarnej w Dębnie należą do Powiatu 

Myśliborskiego? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie, są to mieszkania należące do Skarbu Państwa. Dochody z ich najmu są 

odprowadzane do Wojewody Zachodniopomorskiego.  

 

Członek Zarządu  - Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nie różnicowałaby stawek najmu na grupy. Zwróciła uwagę na koszty jakie 

ponoszą mieszkańcy powiatu w związku z opłatami za mieszkania. Zwróciła uwagę na niski 

koszt najmu mieszkań  porównaniu do stawek obowiązujących na rynku nieruchomości. 

Zaproponowała, aby stawka została ustalona na poziomie 10,37 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Poprosił o ustalenie wysokości pozostałych stawek czynszu. 

Zarządził oddzielne głosowania w przedmiotowych sprawach: 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu dokonał ustalenia stawek czynszu w następujących 

wysokościach: 

1. najem lokali użytkowych - stawka podniesiona o 20%. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1 (M. Kuziel), nikt nie wstrzymał się od głosu. 

2. najem powierzchni z przeznaczeniem na usytuowanie automatów samosprzedających 

- stawka powiększona o 40%. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

3. najem lokali użytkowych wykorzystywanych na cele biurowe przez terenowe organy 

administracji rządowej  przy ul Północnej 15 w Myśliborzu 50% stawki od ceny 

wyjściowej - stawka podniesiona o 20% tj. 7,09 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

4. najem garaży - stawka podniesiona o 20%. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 ( M. Kuziel, W. Drzewińska), nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

5. najem lokali mieszkalnych - stawka w wysokości 10,37 zł netto. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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6. najem sal lekcyjnych - stawka podniesiona o 20%. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

7. najem sal komputerowych - stawka podniesiona o 20%. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

8. najem sal specjalistycznych - stawka podniesiona o 20%. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

9. najem sal gimnastycznych - stawka w wysokości 100,00 zł netto. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu dokonał ustalenia stawek czynszu podejmując uchwałę Nr 301/1045/2022  

z dnia 28 listopada 2022 roku zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stawek czynszu za 

wynajem lokali użytkowych oraz lokali mieszkalnych stanowiących mienie Powiatu 

Myśliborskiego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu - Mariusz Norsesowicz 

Ad.17 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy w celu realizacji zadania pn. „Wykonanie, 

dostawa i złomowanie tablic rejestracyjnych na potrzeby Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu na rok 2023”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9  do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w przeprowadzonym 

postępowaniu wpłynęły dwie oferty. Najkorzystniejszą złożyła firma P.P.U.H. REST S.J.  

z Gorzowa Wlkp. Kwota wybranej oferty stanowi 148 026,30 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy w celu realizacji zadania pn. 

„Wykonanie, dostawa i złomowanie tablic rejestracyjnych na potrzeby Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu na rok 2023”. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Zapoznanie się z pismem Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

z dnia 24.11.2022r. znak CUW.131.118.2022.KpT w sprawie odstąpienia przez 

wykonawcę od podpisania umowy na Odpłatne usługi medyczne  
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z zakresu medycyny pracy dla pracowników Starostwa Powiatowego w Myśliborzu” na 

rok 2023 według miejsca zamieszkania tj. z podziałem na Myślibórz oraz Dębno. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 10  do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową informację. W ramach przeprowadzonego postępowania 

wykonawca na realizację zadania w części dotyczącej miejscowości Dębno odstąpił od 

podpisania umowy z zamawiającym. Postępowanie w tej części zostało unieważnione. 

Ponownie dokonano ogłoszenia  zapytania ofertowego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.8 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11  do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia i skierowania pod obrady sesji Rady 

Powiatu następujących projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w 2022 

roku. 

2) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 301/1046/202 z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 



15 
 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.10 

Rozpatrzenie wniosku Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 

23.11.2022r. znak BO.0004.55.2022.MK w sprawie zaopiniowania i ujęcia  

w  porządku obrad planowanej nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

rozwiązania stosunku pracy z radną powiatu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Odczytał wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 23.11.2022r. znak 

BO.0004.55.2022.MK w sprawie zaopiniowania i ujęcia w  porządku obrad planowanej 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązania stosunku pracy z radną powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązania stosunku pracy z radną powiatu podejmując 

uchwałę Nr 301/1047/2022 z dnia 28 listopada 2022 roku i wyraził zgodę na ujęcie 

przedmiotowego projektu uchwały Rady Powiatu w porządku obrad  nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.11 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Przedmiotem sesji jest: 

 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat 

Strzelecko-Drezdenecki zadania publicznego polegającego na zapewnieniu 

mieszkańcom Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego usług świadczonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat 

Pyrzycki zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu 

Pyrzyckiego usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w 

Barlinku. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat 

Stargardzki zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu 

Stargardzkiego usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu D  

w Barlinku. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji powierzonego przez Powiat 

Choszczeński zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom 

Powiatu Choszczeńskiego usług świadczonych przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy typu D w Barlinku. 
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5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych w 2022 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty wkładu 

pieniężnego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2022. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną 

powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie do Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Myśliborzu wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15  do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Dotyczy on udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników Spółki w dniu 2 grudnia 2022 roku. 

Poinformował, że pełnomocnictwo obejmuje wyrażenie zgody na podjęcie uchwały, o której 

mowa w punkcie 5 porządku obrad Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki 

zmieniającą uchwałę w przedmiocie zobowiązania wspólników spółki Szpital Barlinek 

 Sp. z o.o. do wniesienia dopłat, ich wysokości oraz terminu uiszczenia; 

Zaproponował, aby pełnomocnictwo zostało udzielone Wicestaroście – Alicji Prill. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Wicestaroście – Alicji Prill podejmując uchwałę 

Nr 301/1048/2022 z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.13 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” z dnia 17 listopada 2022 roku o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki na 2022 rok w rozdziale 80115 „Technika, 80117 „Branżowe 

szkoły I i II stopnia, 80120 „Licea ogólnokształcące” i 80152 „Realizacja zadań 

wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci  
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i młodzieży „ w łącznej kwocie 153 914,00 zł polegających na przesunięciu środków 

finansowych pomiędzy paragrafami w celu zabezpieczenia środków finansowych na 

wynagrodzenia dla pracowników szkoły, oraz zapewnienie środków w paragrafie 

4300 „Zakup usług pozostałych w kwocie 5800,00 zł w celu zabezpieczenia środków 

na montaż systemu alarmowego na budynku byłego internatu należącego do ZSiPO  

w Barlinku. Zwiększenie w paragrafie 4440 „Odpis na zakładowy fundusz świadczeń 

socjalnych” wynika z korekty odpisu na fundusz socjalny za 2022 rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” z dnia 21 listopada 2022 roku o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki na 2022 rok w rozdziale 80115 „Technika, 80117 „Branżowe 

szkoły I i II stopnia, 80120 „Licea ogólnokształcące” polegającej na zwiększeniu 

środków finansowych o kwotę 170 000,00 zł w paragrafie 4790 „Wynagrodzenia 

osobowe nauczycieli” w celu zapewnienia środków na wypłatę wynagrodzeń  

i nadgodzin dla nauczycieli w miesiącu grudniu 2022 roku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku i zabezpieczenia kwoty na 

wypłatę wynagrodzeń. Odniosła się do wniosku złożonego w miesiącu wrześniu br. 

Zwróciła uwagę, na wysoką ilość środków finansowych jaka jest przeznaczana  

w placówce na nadgodziny nauczycieli. 

 

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii dotyczącej nadgodzin w szkołach. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do złożonego wniosku. Poprosiła, aby dyrektor jednostki zwrócił szczególną 

uwagę na oszczędne gospodarowanie środkami finansowymi w ramach posiadanego budżetu 

w odniesieniu do nadgodzin w placówce. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

 

3. Wniosek Wicedyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S Dariusa  

i S. Girenasa w Myśliborzu z dnia 24 listopada 2022 roku o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki na 2022 rok polegających na przesunięciu środków 

finansowych pomiędzy paragrafami w kwocie 119 291,68 zł, w rozdziałach 80115 

„Technika” oraz 86411 „Domy wczasów dziecięcych”. Zmiana dotyczy paragrafów 

4260 „zakup energii” oraz 4790 „wynagrodzenia osobowe nauczycieli” w celu 

zapewnienia środków finansowych na wypłatę wynagrodzeń z tytułu umowy o pracę 

dla nauczycieli wraz z pochodnymi oraz na zakup energii cieplnej, wody i energii 

elektrycznej. 
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 (Wniosek stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4. Wniosek Dyrektora Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  z dnia 24 listopada 

2022 roku o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na 

przesunięciu środków finansowych pomiędzy paragrafami w kwocie 164 700,00 zł,  

w rozdziałach 85218 „Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie”, 85220 „Jednostki 

specjalistycznego poradnictwa, mieszkania chronione i ośrodki interwencji 

kryzysowej” i w rozdziale 85508 „Rodziny zastępcze”. W rozdziale 85218 

zwiększenie w paragrafie 4300 „Zakup usług pozostałych” oraz w paragrafie 4410 

„Podróże służbowe krajowe” dotyczy zapewnienia środków na opłaty pocztowe, 

opłaty za wykonanie kopii ksero, serwis systemu oraz nad delegacje dla pracowników. 

Zwiększenie w rozdziale 85220 w paragrafie 4010 „wynagrodzenia osobowe” dotyczy 

zapewnienia środków na wypłatę wynagrodzenia z tytułu umowy o pracę dla 

pracownika. Zwiększenie w rozdziale 85508 w paragrafie 3110 „ świadczenia 

społeczne”, 4330 „Zakup usług przez jednostki samorządu terytorialnego od innych 

jednostek samorządu terytorialnego” i w paragrafie 4410 „podróże służbowe krajowe 

„ dotyczy zapewnienia środków na wypłatę świadczeń dla rodzin zastępczych na 

utrzymanie dzieci i utrzymanie lokali mieszkalnych, na odpłatność dla powiatów za 

dzieci z Powiatu Myśliborskiego umieszczone w rodzinnej pieczy zastępczej poza 

Powiatem Myśliborskim oraz na delegacje dla pracowników.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 19 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie 

Chorych w Myśliborzu z dnia 24 listopada 2022 roku o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki polegających na przesunięciu środków finansowych w ramach 

posiadanego budżetu w kwocie 50 200,00 zł w rozdziale 85202 „Domy pomocy 

społecznej”. Zwiększenie środków w paragrafie 6050 „Wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych”. Środki w kwocie 50 200,00 zł zostaną przeznaczone na 

zakup generatora dwutlenku chloru służącego do dezynfekcji instalacji c.w.u.  

w budynku DPS. Generator dwutlenku chloru jest skutecznym dezynfekantem  

w procesie oczyszczania wody oraz w walce z wszystkimi rodzajami drobnoustrojów 

chorobotwórczych. Zamontowanie generatora dwutlenku chloru pozwoli 

wyeliminować bakterie z rodzaju Legionella, która rozwija się w środowisku wodnym 

i systematycznie pojawia się w jednostce. Zamontowanie generatora dwutlenku chloru 

przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa zdrowia mieszkańców DPS. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przedmiotowego wniosku. Zwróciła uwagę na wcześniejsze dyskusje odbyte 

na posiedzeniu Zarządu dotyczące zabezpieczenia środków finansowych dla jednostki. 
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Zauważyła, że dyrektor informowała, że w przypadku oszczędności  środki zostaną zwrócone 

do budżetu. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała o oszczędnościach w placówce. Zwróciła uwagę na zalecenia pokontrolne 

jakie należy zrealizować w placówce. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

6. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 25 listopada 2022 roku 

znak sprawy: EDR.3153.6.2022.AM o zwiększenie planu dochodów Powiatu 

Myśliborskiego oraz planu wydatków szkół realizujących dodatkowe zadania 

oświatowe związane z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami 

będącymi obywatelami Ukrainy tj. Zespołowi Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku w wys. 36.538,86 zł, Zespołowi Szkół w Myśliborzu w wys. 5.497,95 zł, 

Zespołowi Szkół Nr 1 w Dębnie w wys. 20.178,17 zł oraz Zespołowi Szkół  

i Placówek Oświatowych w Myśliborzu w wys. 9.015,41 zł, Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu w wys. 32.818,71 zł (z uwagi na przekazanie środków 

szkołom/placówkom niepublicznym). 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.14 

Wyrażenie zgody na przedłużenie licencji aplikacji Legislator Premium Magic. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w związku z upływem terminu w dniu 

obowiązywania licencji aplikacji Legislator Premium Magic dla pracowników Starostwa 

Powiatowego w celu tworzenia aktów prawnych oraz automatycznego generowania tekstów 

ujednoliconych aktów prawnych dla każdego kolejnego aktu zmieniającego, zachodzi 

potrzeba przedłużenia przedmiotowej licencji na okres 1 roku.  Ponadto w celu zapewnienia 

sprawnego funkcjonowania Urzędu przedmiotowa aplikacja zostanie rozszerzona  

o dodatkowy moduł pn. „Finanse Publiczne”  

Złożył wyjaśnienia dotyczące funkcjonowania przedmiotowego programu komputerowego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przedłużenie licencji aplikacji Legislator Premium Magic. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.15 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Wytwórnią Telewizyjno-Filmową „ALFA”  

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg 

Dokumentów NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne 

Biuro Obsługi Interesanta NOWE e-BOI, poczta e-mail, strona 

www.powiatmysliborski.pl oraz moduł „Rezerwacja kolejki”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w związku z upływem terminu w dniu 

31.12.2022r. obowiązywania umowy zawartej z Wytwórnią Telewizyjno-Filmową „ALFA” 

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg 

Dokumentów NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne Biuro 

Obsługi Interesanta NOWE e-BOI poczta e-mail, strona www.powiatmysliborski.pl oraz 

moduł „Rezerwacja kolejki” zachodzi potrzeba zawarcia umowy na kolejny okres, tj. od 

01.01.2023r. do 31.12.2023r.  

Wynagrodzenie miesięczne w 2023r. - 1.100,00 zł netto miesięcznie. Opłata kwartalna: 200 zł 

netto. 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o wartość wynagrodzenia. Opłata kwartalnie łącznie powinna wynosić 800 zł. 

 

Magdalena Cisiuk – Inspektor w Wydziale OR 

Wyjaśniła, że opłata dotyczy zgrywania danych z systemu i jest wnoszona kwartalnie po 

200,00 zł netto. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umowy z Wytwórnią Telewizyjno-Filmową 

„ALFA” Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg 

Dokumentów NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne Biuro 

Obsługi Interesanta NOWE e-BOI, poczta e-mail, strona www.powiatmysliborski.pl oraz 

moduł „Rezerwacja kolejki”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15a) 

Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert na powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność 

pożytku publicznego prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej 

pomocy prawnej lub punktu świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na 

terenie powiatu myśliborskiego w roku 2023. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawiła informację na temat 

prac Komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert. 

http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
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Przedstawiła zestawienie złożonych ofert. Na podstawie opinii Komisji konkursowej wybiera 

się Fundację Togatus Pro Bono, ul. Warmińska 7/1, 10-544 Olsztyn do realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej 

pomocy prawnej. Natomiast do realizacji zadania z zakresu prowadzenia punktu 

przeznaczonego na świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego wybiera Fundację 

Inter Vivos, ul. Kłobucka 8C/126, 02-699 Warszawa. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Złożyła wniosek o przekazanie scanu protokołu z otwartego konkursu ofert na powierzenie 

organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego prowadzenia punktu 

przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu myśliborskiego w roku 2023 

wraz ze złożonymi ofertami. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 301/1049/2022 z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na powierzenie organizacji pozarządowej 

prowadzącej działalność pożytku publicznego prowadzenia punktu przeznaczonego na 

udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu myśliborskiego w roku 2023. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zawnioskowała, aby na podstawie rozpatrzonych wniosków Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych i Naczelników Wydziałów o dokonanie zmian w planach dochodów  

i wydatków na 2022 rok podjęto uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu  

i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Przedstawiła Zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego jakie zostaną ujęte  

w przedmiotowej uchwale. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję, aby na podstawie rozpatrzonych wniosków Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych i Naczelników Wydziałów o dokonanie zmian w planach 

dochodów i wydatków na 2022 rok podjęto uchwałę Nr 301/1050/2022 z dnia 28 listopada 

2022 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 19 

Sprawy różne: 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu  

Złożyła wniosek o przedstawienie list płac w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski w miesiącach wrzesień, październik i listopad 2022 roku. 

Poprosiła o informacje na jakim etapie znajdują się postępowania w Prokuraturze dotyczące 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego tematu. Przekazała, że w głównym 

postępowaniu nie dokonano jeszcze  przesłuchań pracowników. Odniosła się do pozostałych 

postępowań wszczętych przez Prokuraturę Rejonową. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu  

Złożyła wniosek o przedstawienie wykazu nauczycieli, którzy byli zatrudnieni  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach, otrzymali odprawy i znaleźli 

zatrudnienie w placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski od dnia 1.09.2022r. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 20 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 10:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 

 

 


